
Postkassen til brugte batterier er blevet sat op. 
I kan finde den ved genbrugsstationen v. Holmgade 10. 

    
 

Referat fra afdelings/budget møde 
4. september 2013 

Afd. 20 

 

Rita startede med at byde velkommen. Der var 17 fremmødte 
  

1. Valg af ordstyrer 
Palle Hansen blev valgt. 
 

2. Bestyrelsens beretning 
 Vi har fået lavet en legeplads. 
Der skal males redskabsskure 
Bladts gård skal have nye vinduer og døre. 
 

3. Bestyrelsens oplæg for 2014 
Ved Vandtårnet 2-8, Bladts gård, skal repareres for skader, udvendig. Der skal laves revner i    
murværk. 
Ved Vandtårnet 13- 31 skal have skiftet tagvinduer. 
Der skal nye toiletter i de huse, der ikke har fået det. 
Jørn Werner vil få lavet prisoverslag over hvad det vil koste, for at få nye vinduer og toiletter. 
 

4. Budgetter for 2014 
Jan Mortensen gennemgik budgettet. – Det blev godkendt.  

 
5. Beslutning om tilbud fra Syd Energi 

Udsat til senere afstemning, da der stadig er for mange ” løse ender” i. f.t. Stofa. 
 

6. Indkomne forslag 
Ingen indkomne forslag. 

 
7. Valg af afdelingsformand 

Rita Hansen blev genvalgt som formand. 
 

8. Valg af suppleant 
Ulla Hoeg blev genvalg som suppleant. 

 
9. Eventuelt 

Man vil gerne have noget belysning ved affaldsstationerne. 
Der skal sættes en beholder op til brugte batterier. Det bliver på den station ved Holmgade 10. 
Der blev spurgt om, det kunne laves sådan, at der er noget af det udendørs lys, der kan være  
om natten. Det kan være svært at finde ind til den enkelte beboer. Jørn Werner vil komme  
med en elektriker, der kan vurdere hvordan det kan laves. 
Der blev udtrykt utilfredshed med gårdmandens arbejde. Jørn Werner lovede at tage en snak 
med hende. 

 
Mødet sluttede med at Rita takkede for et godt møde. Og derefter gik vi ind for at spise. 
 
 
Ref. Anette Plath 
 


